
 

       

 

DAGSORDEN 

Skolebestyrelsen 
Torsdag d. 23. februar kl. 18.00 – 

20:00 i forhallen v. aulaen 
 
 

Mødedeltagere: 
 

Ulrik V. Stockmann - Formand 

Malene Freund – næstformand  

Tu (Do) Le Dinh Tryk - afbud 

Henriette Holm Lange -afbud 

Christina Clausen Decker - afbud 

Anne Fricke Rudbeck - afbud 

Belinda Marie Petersen - afbud 

Jeannette Grønbæk 

Helle Boye-Hansen - afbud 

 

Elevråd 

Mads Pamperin – Formand  

Noah Jacobsen – Næstformand  

 

Anette Staub/AS 
Teddy Lykke Bisgaard/ TB 

 

 

Andre inviterede: 
 

 

Dagsorden & referat 
 

Pkt Tid Indhold Form Referat 
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Godkendelse af 

dagsorden  

Punkter til eventuelt 

A  

Dagsorden blev godkendt. 
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Nyt fra 

• Ledelse  

• SFO 

• Elevråd  

• Personale 

 

O 

 

Ledelsen: Er optaget af økonomi, planlægning af næste år og 

overgangssamarbejdet med daginstitutionerne. I samarbejde med 

skolens PLC (alle vejledere) fornberedelse af skoleudviklingssamtale 

med skolechefen, Rasmus Graff. 

 

SFO: Det går godt. Mange børn taravlhed men god stemning. Dog igen i 

vinterferien en udfordring med tilmeldte børn som ikke mødte frem. 

Ca. 1/3 af de tilmeldte kom. Det betyder spild af personaleressourcer.  

 

Elevråd: Blev ikke inviteret til dette møde. 

 

Personale: 4-6Y starter skolebod i morgen, der er en flot opbagning. De 

har 64 bestillinger. Planlægning til Eventugen er begyndt, tema er 

udgangspunkt i Vojens historie med flere 1000 års spænd. Munder ud i 

stor Event d. 11. maj. 

Personalet er bekymret ift. arbejdet med handleplanerne og 

observations- skemaerne som skal udfærdiges i forhold til børn med 

særlige udfordringer – tidsforbruget er stort, især første gang.  
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15 

 

Evaluering af møde 

for forældreråd og 

forældre. 

 

O  

 
Der var omkring 30 tilmeldte, men det var langt fra alle som mødte op. 
Dem der mødte op til arrangementet, var aktive, der var nogle gode 
diskussioner rundt ved bordene. Måske oplægget skal være lidt 
kortere, praksisvejlederne havde måske for meget de ville fortælle på 
for kort tid. Vi vil helt bestemt blive med at arrangere møder fortsat 
med fokus på at styrke samarbejdet skole og forældre imellem. Vi vil 
tage de ideer og bidrag vi fik med i det videre arbejde.  Vi vil stadig 
være nysgerrige på, hvordan vi kan få større tilslutning og bruge 
forskellige metoder for at nå ud til forældregruppen. 
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Økonomi 

Budget 2023 

Bilag  

 

  
Hvis I ser på de medsendte dokumenter, så viser tallene, at skolen har 
nogle udfordringer økonomisk, faktisk så går skole i minus med ca. 4,1 
millioner kr. da vi har et overforbrug med fra 2022 på ca. 2 millioner. 
Der er fuldt opbakning fra skolechefen og direktøren, da 
Bregnbjergskolen er en skole i vækst. Den nye tildelingsmodel vil tilføre 
skolen flere midler fra 2024, hvis den vedtages i det politiske niveau. 
Der er en rimelig god stemning på skolen. Vi er optaget af fokus på at 
drive god skole for alle de elever vi har og får. Skole og bestyrelse går 
ind i det med stort fokus på, hvor vi kan spare og stadig lave god skole. 
Det kræver opfindsomhed og gåpåmod, hvilket vi synes vi har og vi skal  
klare os igennem. Ledelsen arbejder på, at ingen af de fastansatte skal 
sendes i omplacering. 
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Drøftelser i forhold 

til ny 

tildelingsmodel i 

høring. 

Bilag 

 

DB 

Husk høringsmøde d. 1. marts på Ungeuniverset kl. 17.30 -18.00 
Anette gennemgik den nye tildelingsmodel og de spørgsmål som 
udvalget gerne vil have svar på. 
Modellen viser, at Bregnbjergskolen får ca. 2,7 millioner ekstra hvis 
den vedtages. 
 
Bred drøftelse af skolens situation og gode input til høringsmødet kom 
frem. 
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Evt. 

  

 Intet 

 

Punkter til kommende møder – nye markeres med FED 
 

● Forældreinvolvering og ambassadører for Bregnbjergskolen. Møde med forældre.    
● De gode historier. 
● Professionel networking på tværs af kommuner. 
●  

●  
●  

 

D Dialog - O Orientering - B Beslutning - H Høring – A Andet 
 


